



DAR EL TARBIAH AGOUZA

CAMBRIDGE NOVEMBER 2019 REGISTRATION

Registration for November 2019 session will be as follows:

1. **Payment for Nov 19** consists of: Registration fees (assigned from the British Council)
2. School fees (**No registration fees will be accepted without school fees**)
 - BOTH should be paid at the accounting office during the period from **3/7/2019 till 17/7/2019**
 - **Any payment after this date will be considered as late fees**
 - If you register AS or AL Physics, you **MUST** write on your receipt the date of practical paper (8 October or 17 October)
 - If you register A2 Physics, you **MUST** write on your receipt when did you finish your AS Physics (June 2019 or November 2018)
 - In the table below, you will find codes of subjects that the school registers. If you register any other subject you **MUST MUST MUST** write on your receipt the name & code of subject (code consists of 4 number and 1 or 2 lettes)
 - You **MUST MUST** check your statement of entry with Mrs. Mona during the period from 23/7 till 25/7
 - **REGISTRATION FEES**

SUBJECT	REGULAR FEES Paid from 3/7 till 17/7	LATE FEES Paid from 1/9 till 5/9
IT- 0417 EX	4070	5368
ACCOUNTING- 0452 AY BUSINESS- 0450 AX COMP. SC- 0478 AY ECONOMICS- 0455 Y LANG- 0510 MA SOCIOLOGY- 0495 AY TRAVEL&TOURISM- 0471 AY	2825	4123
FRENCH - 0520 Y GERMAN - 0525 Y	3515	4813
PHYSICS- 0625 CX	3170	4468
AL PHYSICS- 9702 AY OR HY	5205	6503
A2 PHYSICS- 9702 BT OR CY	3190	4488
AS PHYSICS- 9702 S3 OR S4	3890	5188
GRADE-9-SUBJECTS	1840/SUBJECT	3138/SUBJECT

تعليمات هامة بخصوص تسجيل نوفمبر 2019.

■ يقوم الطالب او من ينوب عنه بدفع رسوم التسجيل في مكتب الحسابات خلال الفترة من 2019/7/3 حتي 2019/7/17.

■ لن يتم قبول دفع رسوم التسجيل بدون سداد مصروفات المدرسة.

■ يجب كتابة اسم المادة علي ايصال الدفع.

■ المدرسة مسؤولة فقط عن اكواد المواد المدونة في الورقة المرفقة فقط.

■ اذا رغب الطالب في تسجيل أي مادة مختلفة عما هو مدون، يجب أن يحضر اسم المادة والكود الخاص بها.

■ الكود مكون من 4 ارقام + حرف او حرفين.

■ المدرسة غير مسؤولة نهائى عن البحث عن اكواد المواد (خلاف ما هو مدون).

■ في حالة التسجيل لاي طالب جديد (غير مقيد في المدرسة في العام الدراسي 2018/2019)، يجب التأكد ان له

APPLICATION FORM

■ لاستكمال اجراءات التسجيل يجب علي الطالب ان يسلم صورة ويراجع بيانات التسجيل عند مسز مني في

المدرسة خلال الفترة من 7/23 حتي 7/25. اذا لم تتحقق هذه الخطوة سيتم الغاء تسجيل الطالب مع العلم بأن

مصروفات التسجيل لن يتم ردها.